
 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α  

 της 1/2018 συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου 

  

  Στον Πολύγυρο, σήμερα τριάντα (30) του μηνός Ιανουαρίου του έτους 2018, ημέρα 

Τρίτη και ώρα 19:00 το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Πολυγύρου συνήλθε σε τακτική 

δημόσια συνεδρίαση στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημαρχείου Πολυγύρου, ύστερα από 

την με αριθ. 1/25.1.2018 έγγραφη πρόσκληση της Προέδρου του Δ.Σ. κ. Μαρία Σαράντη, η 

οποία επιδόθηκε και δημοσιεύθηκε νόμιμα, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του 

Ν.3852/2010 (ΦΕΚ Α' 87). 

       Πριν από την έναρξη της συνεδρίασης αυτής ο Πρόεδρος διαπίστωσε ότι παρίσταται ο 

Δήμαρχος κ. Αστέριος Ζωγράφος και ότι σε σύνολο 26 δημοτικών συμβούλων ήταν: 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ:  

Α/Α Επίθετο Όνομα Α/Α Επίθετο Όνομα 

1 Ζαγγίλας Δημήτριος 15 Κανταράς Αναστάσιος 

2 Βορδός Χρήστος 16 Πάνος Ιωακείμ 

3 Σιμώνης Ιωάννης 17 Τσινάς Αργύριος 

4 Σιδέρης Νικόλαος 18 Παπούλιος Ιωάννης 

5 Ζούνη Στέλλα 19 Λαφαζάνης Βασίλειος 

6 Κοντογιώργης Δημήτριος 20 Ματθαίου Αθανάσιος 

7 Ματέας Γεώργιος 21 Χριστιανού Αγγελική 

8 Φυλαχτός Χρήστος 22   

9 Σαράντη Μαρία 23   

10 Καραφουλίδης  Αναστάσιος  24   

11 Ζαβράκογλου Άγγελος 25   

12 Κυριάκου Ιφιγένεια 26   

13 Λιόντας  Γεώργιος    

14 Βασιλάκης  Αθανάσιος    

 

ΑΠΟΝΤΕΣ:  

1 Δέας Παύλος 

2 Γκλάβας  Γεώργιος 

3 Λακρός Αλέξανδρος 

4 Ζιούπου  Άννα 

5 Ξάκης Ιωάννης 

 

Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε και η υπάλληλος του Δήμου κ. Ψαθά Κωνσταντία, για την 

τήρηση των πρακτικών.  

Στη συνεδρίαση κλήθηκαν όλοι οι Πρόεδροι των Δημοτικών και Τοπικών Κοινοτήτων και 

παραβρέθηκαν ο Πρόεδρος της Τ.Κ. Βάβδου κ. Νικόλαος Κλαμούρης, ο Πρόεδρος της Δ.Κ. 

Ορμύλιας κ. Αναστάσιος Σαραφίδης, ο Πρόεδρος της Τ.Κ. Γεροπλατάνου κ. Δημήτριος 

Σεραφείμ και ο Πρόεδρος της Τ.Κ. Ολύνθου κ. Νικόλαος Αυγέρης. 

Ο Δημοτικός Σύμβουλος της πλειοψηφίας κ. Χρήστος Φυλαχτός αποχώρησε κατά τη 

συζήτηση του 21
ου

 θέματος 

Αριθμός θέματος : 3ο  Ένταξη στο πρόγραμμα Δακοκτονίας έτους 2018 

Αριθμός Απόφασης : 8  

 

Η Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου κ. Μαρία Σαράντη, εκφώνησε το 3ο θέμα της 

ημερήσιας διάταξης και έδωσε το λόγο στον Αντιδήμαρχο κ. Δημήτριο Ζαγγίλα, ο οποίος 
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τόνισε τα εξής: «Για να συμπεριληφθεί η ελαιοκομική περιφέρεια ενός ή περισσότερων 

Διαμερισμάτων του Δήμου στο πρόγραμμα δακοκτονίας για το έτος 2018 πρέπει το Δημοτικό 

Συμβούλιο με απόφαση του να εντάξει την ελαιοκομική περιοχή ενός ή περισσότερων 

Δημοτικών ή Τοπικών Κοινοτήτων, η οποία να ανταποκρίνεται στην επιθυμία των 

ελαιοπαραγωγών που κατέχουν πάνω από το 50% των ελαιόδεντρων  της υπό ένταξης 

περιοχών. Με απόφαση του Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας Γαλάτιστας, η 

συγκεκριμένη Δημοτική Κοινότητα είναι η μόνη που αποφάσισε την εφαρμογή του 

προγράμματος στις ελαιοκομικές ζώνες της περιοχής της (Γαλάτιστα).  

Στην ίδια απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου πρέπει να δηλωθεί ότι γίνεται αποδοχή της 

πληρωμής εισφοράς δακοκτονίας (ΑΝ 112/1967, όπως τροποποιήθηκε με το νόμο 1402/1983), 

η οποία ορίζεται σε ποσοστό 2% επί της τιμής συγκέντρωσης (παρέμβαση) του κοινού 

παρθένου ελαιόλαδου (Lampante, οξύτητα 2-3,3%) καθώς και σε ποσοστό 2% επί της 

τιμολογιακής πώλησης των βρώσιμων ελιών. Το ποσοστό καρποφορίας των ελαιόδεντρων της 

υπό ένταξη περιοχής , όπως θα εκτιμηθεί από την Υπηρεσία της Δ/νσης Αγροτικής Οικονομίας 

πρέπει να είναι ανώτερο του 25% και 20% μιας πλήρους εσοδείας για τις ελαιοποιήσιμες και 

βρώσιμες ελιές αντίστοιχα. 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 

 

Την ένταξη της Δημοτικής Κοινότητας Γαλάτιστας και των οικισμών της, στο Πρόγραμμα 

Δακοκτονίας έτους 2018. Επίσης δηλώνεται ότι η παρούσα απόφαση ανταποκρίνεται  στην 

επιθυμία των ελαιοπαραγωγών που κατέχουν πάνω από 50% των ελαιοδέντρων της υπό 

ένταξης περιοχής. Δηλώνεται ότι γίνεται αποδοχή της πληρωμής εισφοράς δακοκτονίας (ΑΝ 

112/1967, όπως τροποποιήθηκε με το νόμο 1402/1983), η οποία ορίζεται σε ποσοστό 2% επί 

της τιμής συγκέντρωσης (παρέμβαση) του κοινού παρθένου ελαιόλαδου (Lampante, οξύτητα 

2-3,3%) καθώς και σε ποσοστό 2% επί της τιμολογιακής πώλησης των βρώσιμων ελιών. Το 

ποσοστό καρποφορίας των ελαιόδεντρων της υπό ένταξη περιοχής , όπως θα εκτιμηθεί από την 

Υπηρεσία της Δ/νσης Αγροτικής Οικονομίας πρέπει να είναι ανώτερο του 25% και 20% μιας 

πλήρους εσοδείας για τις ελαιοποιήσιμες και βρώσιμες ελιές αντίστοιχα. 

 

   Η παρούσα απόφαση πήρε αύξοντα αριθμό 8/2018 

 

Έτσι συντάχτηκε το πρακτικό και υπογράφεται όπως παρακάτω 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ             ΤΑ Μ Ε Λ Η 

Υπογραφή                Υπογραφές 

Ακριβές Απόσπασμα 

Πολύγυρος 30-1-2018 

Η  ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ.  

 

 

 

ΜΑΡΙΑ ΣΑΡΑΝΤΗ 
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